

Tindakan Kecemasan semasa Serangan Peluru Balistik **(Sudah disemak)** **(Untuk Orang Asing)**

Peluru berpandu balistik mencapai sasaran dalam sesaat sahaja. Peluru berpandu sampai sasarannya dari pelancangan kurang daripada 10 minit sahaja. Jika serangan peluru berpandu muncul di Jepun, mesej khas siren akan berbunyi dengan menggunakan pemedato daripada 'J-Alert' (direka untuk menyampaikan maklumat kecemasan segera). Kerajaan juga akan memberitahu maklumat kecemasan melalui e-mel.

© Bunyi telefon bimbit dari 'Kawasan Mel' (untuk maklumat peluru berpandu) dan 'Kecemasan E-mel'Phone

<https://www.youtube.com/watch?v=4gZW7HRHJmM>

© 'Perlingunngan Siren Awam' dan 'J-Alert'

<http://www.kokuminhogo.go.jp/en/about/means.html#siren>

J-Alert akan dihantar melalui pemedato dari kerajaan dan juga akan melalui telefon bimbit, radio, televisyen, dan lain-lain dengan mesej(dengan Bahasa Jepun) yang seperti bawah:

(contoh) Tinggalkan tempat kecemasan. Tinggalkan tempat kecemasan. Masuk ke dalam bangunan. Peluru berpandu akan mendarat di kawasan ini. Tinggalkan tempat kecemasan dan masuk ke dalam bangunan.

Jika telefon bimbit anda berbunyi siren yang anda tidak pernah dengar dan mesej dengan Bahasa Jepun, sila tanya orang Jepun di sekeliling anda dan megetahui makna mesej itu, dan...I

Masuk ke dalam bangunan yang kukuh ataupun pergi ke tingkat bawah tanah.

● Jika anda di luar, meliputi mulut dan hidung anda dengan sapu tangan, mininggalkan kawasan itu dengan cepat dan masuk ke dalam bilik yang kedap udara ataupun bergerak ke arah angin sakal.

● Jika anda di dalam rumah atau bangunan, hentikan kipas, tutupkan tingkap dan memeteraikan jurang tingkap dengan dinding.

(Maklumat di atas adalah daripada Sekretariat Kabinet, disunting oleh Universiti Osaka)

Maklumat berkaitan bencana boleh didapati dalam perlbagai Bahasa di laman web Universiti Osaka untuk memenuhi keperluan anda sekiranya berlaku kecemasan.

(Universiti Osaka Laman Web: Perbagai Bahasa Maklumat Bencana)

©http://www.respect.osaka-u.ac.jp/activities/notice/general_disaster_info_multilingual/